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جودو گزارش

اختلافات دردسرساز در تیم 
دفاعی فدراسیون جودو

گفته می شود اختلافات بین اعضای تیم دفاعی  �
فدراسیون جودو برای حضور در دادگاه CAS بالا 
گرفتــه و رئیس کاروان المپیک ایــران در توکیو از 
حضــور در دادگاه ســر باز زده  اســت. به گزارش 
دانا پس از حکم فدراســیون جهانی جودو مبنی 
بر تعلیق فعالیت های فدراســیون جودوی ایران، 
تیم فدراســیون جودوی ایران برای دادخواهی و 
تجدیدنظر درباره این حکم به دادگاه عالی ورزش 
شکایت کرد تا جلسه رسیدگی به درخواست ایران 

برگزار شود.
به  دلیل شــیوع ویروس کرونا و اختلال در روند 
برگزاری مجامع و نشســت های ورزشــی، برگزاری 
دادگاه تجدیدنظر فدراســیون جودوی ایران نیز به 
تعویق افتاد تا به جای اوایل ســال جــاری، در ۲۵ 
شهریورماه قرار به بررســی درخواست ایران شود. 
اما از آنجایی که شرایط پروازی و مرزی هنوز پایدار 
نشده و مسئولان فدراسیون نیز با مشکلات ویزا برای 
ســفر به ســوئیس مواجه اند، دادگاه CAS به تیم 
مذاکره ایرانی پیشنهاد جلسه رسیدگی به شکایت 
را به  نحو آنلاین و ویدئویی داده که این درخواست 
توسط آرش میراسماعیلی رد شده تا فعلا برگزاری 

و شرکت تیم ایرانی به شهریور موکول شود.
آرش میراســماعیلی رئیس فدراسیون جودو، 
نصــراالله ســجادی سرپرســت کاروان ایــران در 
المپیــک توکیــو، محمدرضــا داورزنــی معاون 
وقــت وزارت ورزش و جوانــان در زمان برگزاری 
رقابت های جهانی جودو، مجید زارعیان سرمربی 
تیم ملی و دو وکیل فدراســیون جودو از ابتدا قرار 
بود به عنــوان نماینده های ایــران در CAS حاضر 
شوند اما شــنیده ها حاکی از آن است سجادی که 
در راستای حفظ شأن صالحی امیری، رئیس کمیته 
ملــی المپیک قرار بود جایگزیــن او در این دادگاه 

باشد، هیئت اعزامی را همراهی نمی کند.
با توجه به اینکه نام اعضای این لیســت برای 
حضــور در دادگاه حکمیت ورزش نهایی شــده، 
دیگر نمی توان شــخصی را جایگزین سجادی کرد 
و با این اوصاف احتمالا این موضوع تأثیر منفی در 
روند مذاکرات برای رفع تعلیق جودو داشته باشد. 
گفته می شــود نصراله سجادی به  علت مشکلات 
و اختلاف نظر با شــخص رئیس فدراسیون جودو 
از حضور در دادگاه حکمیت ســر باز زده و عنوان 
 CAS کــرده که تحت هیــچ شــرایطی در دادگاه

شرکت نخواهد کرد.
تیم مذاکره کننده فدراســیون جودو متشکل از 
نفــرات مذکور قرار بود کــه در دادگاه عالی ورزش 
با شــاهدین فدراسیون جهانی جودو شامل؛ سعید 
مولایی عضو ســابق تیم ملی جودو، وحید سرلک 
پناهنده جودوی ایران و محمدرضا منصوری مربی 
ســابق تیم ملی جودو مقابله و اعاده حق کنند که 
فعلا یکی از اعضای گروه حقوقی ایرانی کسر شده 

تا نگرانی ها برای تعلیق ایران بیشتر و بیشتر شود.

 «بریجر» را دیدیم اما 
«حوا» و «آسیه» را نه!

ماجرای پســربچه  شش ســاله  آمریکایی که جان  �
خودش را برای نجات خواهرش از دست یک سگ به 
خطر انداخت، به سرعت در شبکه های اجتماعی دنیا 
مرکز توجه قرار گرفت و چندین چهره معروف ازجمله 
بازیگر نقش «اســپایدرمن»، برای او پیام فرســتاده و 
«بریجر واکر» را یک قهرمان خطاب کردند.«خراسان» 
در ادامــه نوشــت: درهمین باره، مطلبــی در صفحه 
خانواده  و مشاوره روز یکشنبه ۲۹ تیر کار و نکاتی درباره 
ضرورت و چگونگی آموزش مراقبت خواهر و  برادرها 
از یکدیگر مطرح شــد. بازنشــر این مطلب در بعضی 
سایت ها، با نظراتی از سوی بعضی کاربران همراه شد 
که چنین اتفاقاتی در کشور خودمان هم افتاده و کسی 
به آن توجه نکرده است. پرویز پرستویی هم دراین باره 
یک پست گذاشت و از دختری ایرانی گفت که جانش 
را بــرای خواهرش به خطر انداخته اســت. به همین 
دلیل، لازم دانســتیم از ماجرای «حوا» و «آســیه» یاد 
کنیم؛ آســیه ای که اوایل مرداد سال گذشته، خودش 
را به خطر انداخت تا جــان خواهر کوچک ترش را از 
چنگال یک تمســاح نجات دهد. در این ماجرا، دست 
حوا قطع شــد و «حســن رحیمی»، دارنده مدال برنز 
المپیک ۲۰۱۶، به همراه «رسول خادم»، پیگیر مراحل 
درمانی او، خرید دست مصنوعی و... شدند.قبل از هر 
چیز از رحیمی می پرســم چرا با خود آسیه نمی توانم 
دراین باره صحبت کنم کــه می گوید: «او و خواهرش 
دراین باره صحبت نمی کنند. اصلا به صلاح هم نیست 
که دراین باره صحبت کنند. آنها کم سن وسال هستند و 
یادآوری آن روز برایشان خیلی سخت است. با تمساح 
جنگیدن، قطع شدن دســت خواهر جلوی چشم یک 
بچه ۱۰ســاله، ریخته شــدن خــون و... تصورش هم 
سخت اســت و یادآوری اش قطعا سخت تر».رحیمی 
درباره پربازدیدشــدن ماجرای پســربچه شش ســاله 
خارجی که صورتش ۹۰ بخیه خورد تا جان خواهرش 
را نجــات دهد، می گویــد: «من هم این ماجــرا را در 
شبکه های اجتماعی دیدم و برایم سؤال پیش آمد که 
چرا رسانه ها «بریجر» را دیدند، اما «حوا» و «آسیه» را 
نه؟ این کار رسانه هاست که قهرمانانی مثل آسیه را به 
جامعه معرفی کنند و زمانی که آنها پیگیری نمی کنند، 
مورد توجه قــرار نخواهد گرفت و خبرســاز نخواهد 
شــد».رحیمی که بعد از آن اتفــاق، چندین و چند بار 
به آسیه و خانواده اش ســر زده است و با آنها درباره 
ماجرای آن روز صحبت کرده، درباره اقدام شــجاعانه 
آسیه می گوید: «واقعا تصمیم آن دختر در آن لحظات، 
شــوکه کننده است. من با آسیه صحبت کردم؛ آن طور 
که خودش به من گفت، ظاهرا آن روز مشغول شستن 
ظرف و لباس بودند که ناگهان گاندو، سر از آب بیرون 
می آورد و در چشــم برهم زدنی به خواهرش حمله 
می کند. ابتدا پای راست حوا را می گیرد و بعدش برای 
چند ثانیه، رهایش می کند و دستش را می گیرد. در آن 
لحظات که همه دخترها و پسرهای اطرافش از ترس 
پا به فرار می گذارند، او می ایستد تا جان خواهرش را 
نجات دهد. از یک طرف آسیه خواهرش را می کشیده 
و از طرف دیگر، گاندو. یک لحظه چشم آسیه به یک 
ســنگ می افتد، آن را برمی دارد و هرچه توان داشته 
در بازویــش جمع می کند تا بر ســر گانــدو بزند، اما 
فایده ای نداشته اســت. گاندو مو و سر خواهرش را 
محکم گرفته و سمت خودش می کشیده تا درون آب 
ببرد. در تمام این لحظات، آســیه از خواهرش دست 
نکشیده و همچنان او را به سمت خودش می کشیده 
است. دست آخر، خواهرش را در حالی که بازویش 
به یک تکه پوست بند بوده، نجات می دهد، اما ماجرا 
بــه همین جا ختم نمی شــود».رحیمی درباره اینکه 
آســیه نه تنها خواهرش را از چنگ گاندو نجات داده، 
بلکه با تصمیم درســت، یک بار دیگر هم مانع مرگ 
خواهرش شده است، می گوید: «بعد از عقب نشینی 
گاندو، خون از بازوی حوا فواره می زده و هیچ کسی در 
آن نزدیکی ها نبوده که به آسیه کمک کند. او به جای 
ترســیدن، گریه کردن یا...، بلافاصله روسری اش را از 
ســر باز کرده و زخم را بســته تا خون کمتری بیرون 
بیاید. همین بســتن روســری باعث شــده خون بند 
بیایــد؛ وگرنه حوا اصلا به بیمارســتان نمی رســید. 
بنابراین آسیه، دو بار جان خواهرش را از مرگ حتمی 
نجات داده اســت».رحیمی که چندین مدال طلای 
قهرمانی آسیا، جهان و حتی المپیک در کارنامه اش 
می درخشد، درباره آسیه می گوید: «اینهایی که گفتم، 
صحبت یک زن یا مرد بالغ و بزرگ ســال نیست؛ این 
حرف ها را یک دختر ۱۰ســاله زده؛ دختری که در یک 
جنگ نابرابر موفق به شکســت گاندو شــد و خواهر 
کوچکــش را از مرگ حتمی نجات داد. ســال ها در 
میادین جهانی به دنبال مدال و رفتن روی سکو بودم 
تا قهرمانی به دســت بیاورم، اما آن روز که «آسیه» 
را دیدم، فهمیدم قهرمان واقعی اوســت. او الگوی 
بسیار خوبی برای همه همسن وسال های خودش و 
همه افرادی است که خواهر و برادر دارند». رحیمی 
دربــاره پیگیری هایش برای درمان حــوا در این یک 
ســال می گوید: «بعد از آن ماجرا، وقتی فهمیدند ما 
برای دیدن آنها آمده ایم، خیلی خوشــحال شــدند. 
آن موقع یادم هســت که آقا رســول به حوا طریقه 
نوشتن با دســت چپ را آموزش داد و سعی کرد با 
حرف هایش، امید را به این دختر معصوم بازگرداند. 
بعد هم من به همراه گروهی کــه آنجا برای انجام 
کارهای خیر فعال هستیم، پیگیری های این موضوع 
را انجــام دادیم و الان دســت مصنوعــی برای حوا 
نصب شده است. البته یک دست مصنوعی هوشمند 
هم می خواهد که در دو یا ســه ماه آینده به دســتم 
خواهد رسید و فعلا قیمتش معلوم نیست، ولی آن 

را هم برای حوا خریده ایم».

 اصل مدرک تحصیلی کارشناسی اینجانب
 نسيم سوری فرزند جمشید به شماره شناسنامه ۱۴۴۸ 
 صادره از تهران با کدملی ۰۰۶۵۳۴۵۰۵۳ رشته صنایع 

 از دانشگاه علم و فرهنگ به شماره سریال ۷۴۱۹ 
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط است.

مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده شرکت تعاونی 
گسترش روان ریس نوبت اول در خصوص افزایش سرمایه 

شرکت ، انتخاب هیئت مدیره و تعیین بازرسان مورخ 
 ۹۹/۵/۲۵ ساعت ۱۵:۰۰ در محل اصلی شرکت برگزار میگردد.

کلیه مراتب حسب رعایت تشریفات قانون بخش تعاون 
جهت شرکت در مجمع الزامی است.

برگ سبز خودرو سایپا 131SE رنگ سفید روغنی مدل 
۱۳۹۲ به شماره پلاک ایران ۲۱ _ ۹۲۴ د ۷۹ و شماره موتور 
 NAS411100D1248217 ۴۸۵۸۰۰۴ و شماره شاسی

به نام حبيب غلامي شكار سرائي مفقود گردیده و از 
درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز ، کارت سوخت و کارت موتور ۲۰۰پرواز به رنگ 
 سفید مدل ۱۳۹۴ به شماره پلاک ۸۸۶۳۴ _ ۳۹۶ 

 و شماره موتور ۲۱۵۹۰۱ و شماره شاسی ۱۰۷۳۰ به نام 
رضا خيری دين آباد مفقود گردیده و از درجه اعتبار 

ساقط می باشد.
برگ سبز خودرو هیوندای رنگ سفید روغنی مدل ۲۰۱۵ 

به شماره پلاک ایران ۱۰ _ ۹۵۹ ل ۸۴ و شماره موتور 
 G4FAEU118062 و شماره شاسی

  MALBC51C0FM695598 به نام پريسا ميرزائي 
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز و سند وکالت فروش خودرو پژو ۲۰۶ رنگ سفید 
 NAAP13FE7HJ252438 مدل ۱۳۹۶ به شماره شاسی

 با شماره موتور 172B0030515 و شماره پلاک ایران
  ۹۹-۱۹۷ س ۴۷ به نام اينجانب سعيد باباخاني 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز خودرو پژو ۲۰۶ رنگ نقره ای متالیک مدل ۱۳۸۸ 
به شماره پلاک ایران ۵۶ _ ۶۶۷ ج ۴۸ و شماره موتور 

 ۱۴۱۸۸۰۱۴۸۶۱ و شماره شاسی
 NAAP03EDX9J054872 به نام معصومه علي پور 

نيكخو مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز خودرو سمند رنگ سفید سفید مدل ۱۳۹۵ 
به شماره پلاک ۲۶ ص ۲۴۸ ایران ۹۳  و شماره موتور 

 124K0859868 و شماره شاسی
 NAAC91CE4GF093041 به نام سيده فاطمه اميری 

دشتي مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز موتور سیکلت ساوین رنگ سفید مدل 
۱۳۹۲ به شماره پلاک ۵۷۷۶۵ _ ۴۹۹ و شماره موتور 

 NDR***125B9204044 0126 و شماره شاسیNDR008292

به نام احسان درجائي مفقود گردیده و از درجه اعتبار 
ساقط می باشد.

روزنامه «شرق» روز شنبه ۲۸ تیر، گزارشی با عنوان 
«افشای یک سناریو علیه عادل» را کار کرد که بهانه اش 
صحبت های حمیدرضا جهانیان، مالک اسبق باشگاه 
نفت تهران با رادیو بود. در آن گفت وگو آقای جهانیان 
مدعی شده بودند عادل فردوسی پور به دلیل تهمت و 
افترا به ۴۰ ضربه شلاق محکوم شده اند. در آن مطلب 
به سناریویی علیه فردوسی پور اشاره شده بود که بعد 
از رفتنش از برنامه ۹۰ به ناگاه با چهار پرونده دادگاهی 
روبه رو می شــود که شــاکیان حاضر به دادن رضایت 
نبودند. عادل اگرچه در ســه پرونده تبرئه شد ولی در 
پرونده شــکایت مالک سابق باشــگاه نفت، محکوم 
به پرداخت هزینه بدل از شــلاق شد. حالا حمید رضا 

جهانیان، مالک ســابق باشــگاه نفت با نوشتن متنی 
کوتاه نســبت به آن مطلب واکنش نشان داده که در 
زیر آن را از نظر می گذرانید. «احتراما در جواب تقدیمی 
به عرض می رســاند این جانب حمید رضــا جهانیان 
مالک اسبق باشگاه نفت (طلاییه) در خصوص پرونده 
محکومیت آقای عادل فردوســی پور کــه در روزنامه 
شــماره ۳۷۶۹ تاریخ ۲۸/۴/۹۹ به اشتباه و ان شاءاالله 
غیرعمدی شرکت رهستان و شخصیت های قضائی آن 
شرکت رهستان هیچ گونه ارتباطی با بنده و یا بستگان 
این جانب نداشته و ندارد. لذا هرآنچه درخصوص آقای 
فردوسی پور تحلیل فرموده اید پایه و اساس نداشته و 
ندارد و دیگر سایت ها از جمله «آی اسپرت» مغرضانه 

نوشته و برداشت و نقل «شرق» هم کاملا اشتباه بوده 
اســت. آقای فردوســی پور جهت کسب رضایت حتی 
با بازپرس فرهنگ و رســانه هم به شرکت این جانب 
جهت کســب رضایتشــان مراجعه نموده اند... ضمنا 
دادخواســت ضــرر و زیان حکم صــادره تجدید نظر 
بــه زودی تقدیــم می گردد». با وجــود جوابیه ای که 
حمیدرضا جهانیان برای روزنامه شــرق فرستاده ذکر 
چند نکته در ادامه ضروری است؛ اول اینکه در مطلب 
منتشر شده که بیش از ۲۵۰۰ کلمه است، بخش مورد 
اشاره ایشــان، با استناد به سایت ها و خبرگزاری ها، به 
مرور اتفاقاتی در زمان گذشته که آقای جهانیان مالک 
باشگاه نفت طلاییه شده اند، پرداخته که این قسمت، 

بخش ناچیــزی از کل مطلب را بــه خود اختصاص 
داده اســت. موضوعی که آقــای جهانیان در جوابیه 
خودشــان آن را تکذیب کرده اند، به همان قســمت 
از مطلب منتشر شــده برمی گردد. مورد دوم اینکه در 
جوابیه آقای جهانیان از اشــخاصی نام برده شده که 
در مطلب منتشر شده هیچ نامی از آنها به میان نیامده 
و طبیعتــا به دلیل مشــکلات حقوقی، از انتشــار آن 
اسامی خودداری شده است. حمیدرضا جهانیان حتی 
بــه یکی دیگر از چهره های ورزشــی مطرح ایران هم 
اشــاره کرده که مجددا چون در مطلب منتشر شده به 
این موضوع پرداخته نشده، آن بخش از جوابیه ایشان 

هم کار نشده است.

بازتاب

 واکنش جهانیان، «شاکی عادل»، به گزارش «شرق»

وضعیت بــرای امیر قلعه نویی، پرافتخارترین مربی 
تاریخ لیگ برتر ایران، چندان مســاعد به نظر نمی رسد؛ 
او که امید زیادی داشــت در این فصل به ناکامی خود 
در رســیدن به عناوین قهرمانی پایان دهد، تقریبا هیچ 
شانســی ندارد و باید به هفتمین ســال بدون جامش 
در لیــگ برتر ایران عادت کند. برای مردی که ســه بار 
با اســتقلال و دو بار با ســپاهان جام قهرمانی را بالای 
سر برده، شــنیدن این جملات که «عصر مربیگری اش 
تمام شــده»، آزاردهنده به نظر می رسد؛ با وجود چنین 
آزاری، واقعیت این اســت کــه قلعه نویی بعد از لیگ 
دوازدهــم به این طرف، دیگر دســتش بــه جامی در 
لیگ برتر نرســیده و همین مورد باعث شــده همچنان 
حرف وحدیــث دربــاره آینــده کاری او مطرح باشــد. 
شــایعات می گویند مســئولان ســپاهان از نتایجی که 
قلعه نویی در این فصل گرفته اســت، رضایت چندانی 
ندارنــد و تمدید قراردادش هــم در برنامه مدیران این 
باشگاه نیســت. از طرفی شایعات دیگری به راه افتاده 
مبنــی بر اینکــه قلعه نویی دیگر حاضر بــه ماندن در 
اصفهــان نیســت و حتی همیــن حالا تیــم و مقصد 

بعدی اش را مشخص کرده است!
سپاهان قلعه نویی را نمی خواهد

ســپاهان در ۱۰ بازی گذشته، فقط دو برد به دست 
آورده است؛ آنها در این ۱۰ هفته، فقط فولاد و گل گهر را 
شکست داده اند و در ۱۰ بازی خارج از خانه اخیرشان، 
هیچ بردی کســب نکرده اند؛ ضمن اینکــه دیدارهای 
جــام حذفی این تیم نیز ســخت اســت. ســپاهان در 
صورت شکست دادن استقلال در یک چهارم نهایی، در 
نیمه نهایی و فینال مقابل یکی از تیم های پرسپولیس، 
نفت مسجدســلیمان و تراکتور قــرار می گیرد. طبیعتا 
وقتی صحبت از «نتیجه» می شــود، به درســتی همه 
نگاه هــا متوجه ســرمربی تیم می شــود. ســپاهان با 
قلعه نویی ۱۰ هفته ســخت را ســپری کرده و پیش از 
بازی فردایش در لیــگ برتر برابر صنعت نفت، به نظر 
کار دشــواری حتی برای گرفتن سهمیه لیگ قهرمانان 
آســیا در فصــل بعــد دارد. این حق طبیعــی مدیران 

این باشگاه اســت که با اســتناد به هزینه های درخور 
تأملی که برای تیمشــان کرده اند، به فکر دادن شــوک 
به مجموعه باشــگاه برای فصل بعد شوند. از طرفی، 
سپاهانی ها این روزها با اعتراض گسترده هوادارانشان 
هم روبه رو هســتند؛ هر روز به تعداد هوادارانی که از 
عملکرد فنی قلعه نویی راضی نیستند، اضافه می شود. 
به این موضوع باید انتقاد روزنامه های شهر اصفهان از 
قلعه نویی و ســپاهان نیز اضافه شود تا مشخص شود 
دســت کم جوی روانی هم علیه امیر قلعه نویی است. 
حالا در چنین شــرایطی سخت اســت که مدیران این 
باشــگاه دوباره با تمدید قرارداد قلعه نویی، یک فصل 
یا دســت کم یک مدت دیگر، اعتراض هوادارانشــان را 
بشــنوند و تحمل کنند. اگرچه مســئولان این باشــگاه 
هر روز از تماشــاگران می خواهند صبور باشــند، ولی 
خود آنها بــه خوبی می دانند صبر هــم حدی دارد و 
بالاخره نیاز به تصمیمی جدی است. در کنار همه این 
اتفاقات فنی و غیرفنی، بازار داغ شایعات هم همچنان 
به راه اســت؛ اینکه می گویند سپاهانی ها همین حالا با 
محرم نویدکیا، یکی از قدیمی های تیمشــان، به توافق 
رســیده اند و او از ابتــدای فصــل آینــده کار را در این 
باشگاه در دســت می گیرد. با کنار هم قراردادن چنین 

موضوعاتی، مشخص است ســپاهانی ها تمایل زیادی 
بــرای ادامه همکاری با قلعه نویــی، مربی ای که البته 

دستمزد بسیار بالایی هم می گیرد، نداشته باشند.
قلعه نویی سپاهان را نمی خواهد

ایــن قصه، به گونــه ای دیگر هم روایت می شــود؛ 
همان قدر که شایعات خبر می دهند مسئولان سپاهان 
امیر قلعه نویــی را نمی خواهند، اخباری هم به بیرون 
درز کــرده مبنی بر اینکه امیــر قلعه نویی نمی خواهد 
دیگر با ســپاهان همکاری کنــد. بخش زیادی از دلایل 
قلعه نویــی، همــان مواردی اســت که در بنــد بالاتر 
آمده؛ او از اعتراض هواداران و رســانه ها آگاه است و 
از این موضوع دل خوشــی ندارد. بــه گمان خودش، 
انتقادهایی که به او می شــود، فنی نیست و از جریانی 
خاص نشــئت می گیرد. موضوع مهم تــر اما دلخوری 
امیر از مســئولان باشگاه سپاهان اســت؛ قلعه نویی با 
تیمش در لیــگ برتر خیلی خــوب نتیجه می گرفت و 
نه تنها بازی ها را می برد، بلکه کاری کرده بود تا تیمش 
گلی هم نخورد؛ همان اتفاقات دســت به دســت هم 
داده بود تا قلعه نویی تبدیل شود به یکی از گزینه های 
ســرمربیگری تیم ملــی. در واقع بعــد از ردصلاحیت 
علی دایی(!) از ســوی مسئولان بالاتر، قلعه نویی تنها 

گزینه ایرانی نشستن روی نیمکت تیم ملی بود و حتی 
مذاکرات بــا او هم خوب پیش رفــت. امیر که بعد از 
جدایی اولش از تیم ملی، رؤیای نشســتن مجدد روی 
نیمکــت تیم ملی را در ســر می پرورانــد، امید زیادی 
داشــت هرطور شــده بتواند این آرزو را محقق کند. او 
البته دل خوش به این بود که مدیران ســپاهان در این 
راه او را همراهی و مســیر را برای رفتنش به تیم ملی 
همــوار می کنند. برخلاف تصور قلعه نویی، مســئولان 
باشــگاه ســپاهان و مجموعه فــولاد مبارکه با حضور 
قلعه نویــی در تیم ملــی مخالفت کردنــد. اگرچه به 
صورت رســمی این موضوع بیان نشــده، ولی به نظر 
می رســد قلعه نویی از رفتار مجموعه ســپاهان در این 
زمینه ناراحت شــده و از همان زمــان جرقه جدایی از 
باشــگاه به ذهنش خطور کرده اســت. البته اتفاقات 
دیگري هــم در این «نخواســتن» دخیل بوده اســت، 
ازجمله همین که شــایعه شده ســپاهانی ها با مربی 
فصل بعدشــان بــه توافق رســیده اند. مهم تــر اینکه 
پیشنهاد تمدید قراردادی هم به قلعه نویی داده نشده 

تا شایعات مطرح شده، قوی تر از قبل شوند.
اعتــراض هــواداران، انتقاد رســانه های اصفهان، 
مذاکــره با مربــی فصل بعــد و دلخــوری بابت عدم 
اجــازه حضــور در تیم ملی، همگی از عواملی اســت 
که قلعه نویــی را راغب بــه جدایی از ســپاهان کند. 
حالا موارد دیگری هم مطرح می شــود که قلعه نویی 
هم در این بین بی کار ننشســته و بــرای فصل بعدش 
برنامه ریزی کرده اســت؛ خیلی ها می گویند قرار است 
جانشــین فرهاد مجیدی در استقلال شود، به این امید 
که هم طلســم ناکامی خودش در بردن جام را بشکند 
و هم استقلال دستش به جام قهرمانی برسد. البته از 
آنجا که تغییرات مدیریتی در باشــگاه استقلال پیوسته 
رخ می دهد، امیر ریســک نکرده و بــا یکی از تیم های 
لیگ که شــانس زیادی برای لیگ برتري شدن هم دارد، 
مذاکراتی داشته اســت. پرواضح است که مذاکرات با 
این تیم، جایگزینــی برای اتفاقــات احتمالی در آینده 

است.

قلعه نویى سپاهان را نمى خواهد یا سپاهان قلعه نویى را؟

فرزانه فصیحی، معروف به دختر 
باد ایــران، این روزها خیلی کســل و 
بی حوصله اســت. آن قدر کســل که 
حتی صدایــش از پشــت تلفن هم 
این موضوع را نشــان می دهد. او در 
حالی بــا کســب ورودی رقابت های 
دوومیدانــی داخل ســالن قهرمانی 
جهــان، رؤیای دویــدن در این رویداد 
بزرگ را در سر می پروراند که با آمدن 

کرونا همه برنامه هایش به هم ریخت. فرزانه که اولین 
زن لژیونر دوومیدانی ایران هم به حساب می آید، با شیوع 
این ویروس مرگ بار در سراســر دنیا، حضور در باشــگاه 
پارتیزان صربستان را هم از دست داده است. گفت وگوی 

«شرق» را با رکورددار دوِ ۶۰ متر بانوان می خوانید.
 خانم فصیحی این روزها تمرینات تان را انجام  �

می دهید؟
 بله، مجبورم تمرین کنم، چاره ای ندارم. اگر تمرین 
را کنار بگذارم، آمادگی بدنی ام را از دســت می دهم؛ 
اما آن طور که دلم می خواهد، نیست. من اینجا مربی 
ندارم و خودم تنها هســتم. برنامه تمرینی از مربی ام 
در صربســتان می گیرم و در ســطح متوســطی کار را 
جلو می برم. وقتی مربی بالای سرت نباشد، وضعیتت 
بلاتکلیف است و از ورزش حرفه ای فاصله می گیری. 
من اینجا باید خودم تنها همه کارهایم را انجام بدهم؛ 
اما وقتی مربی بالای سرت است، ۱۰ نفر کنارت هستند 

و همه کارهایت را انجام می دهند.
که  � برگردید  به صربســتان   نمی توانید دوباره 

دست کم آنجا تمرینات را انجام بدهید؟
نه، متأســفانه. من آنجا داشــتم تمریناتم را انجام 
می دادم و برای باشــگاه پارتیزان بــازی می کردم. به 
تهران آمدم تا به همراه تیم ملی به مسابقات آسیایی و 
جهانی اعزام شوم که از شانس بد من کرونا آمد و همه 
مسابقات تعطیل شد. به دنبال آن پروازها هم تعطیل 
شد. محدودیت ها در صربستان هم خیلی شدید اعمال 
می شود. پرواز ورودی اصلا ندارند؛ اگر هم باشد، خیلی 
کم اســت و قیمت بالایی دارد. برای یک مســیر رفت 

دست کم ۲۰، ۳۰ میلیون باید پول بلیت بدهی.
� مســابقات دوومیدانی در صربستان برگزار 

می شود؟

با اینکه آنجا شرایط کرونا خیلی 
بد نیست؛ اما همه مسابقات تعطیل 
اســت. من حتی می خواستم برای 
فصل جدیــد با یک باشــگاه دیگر 
قرارداد ببندم که با این اتفاق کنسل 

شد.
�  چرا برای لیگ داخلی قراردادی 

نبستید؟
با ســپاهان قرارداد بســتم؛ اما 
بعید می دانم با این شــرایطی که کشور با آن مواجه 
اســت، مســابقات برگزار شــود. درســت است که 
مســابقات دوومیدانی در فضای باز برگزار می شود؛ 
اما ورزشــکاران آن از سراسر کشور به تهران می آیند 
و اســکان دادن آنهــا در این اوضــاع کار خطرناکی 
اســت. همین چند وقت پیش هم قرار بود یک دوره 
مســابقات با عنوان لیگ طلایی برگزار شود که آن را 

هم برگزار نکردند.
 با لغو مسابقات جهانی و آسیایی طبیعتا الان  �

باید هدف اصلی تان گرفتن سهمیه المپیک باشد؟
بله، البته اگر المپیکی برگزار شود. المپیک رؤیای 
هر روز و شــب من است. رشــته من سرعتی است و 
اگــر بخواهم در فضای باز بــدوم، باید در صد یا ۲۰۰ 
متر سهمیه المپیک را بگیرم. من واقعا شرایط خوبی 
در رقابت های داخل ســالن داشتم و رکوردی که در 
۶۰ متر زدم و ثبت جهانی شد، می توانست در دوهای 

صد و ۲۰۰ متر هم تکرار شود.
 پس امیدوار هســتید که ســهمیه المپیک را  �

بگیرید؟
ان شــاءاالله. مــن همان طــور که طلســم گرفتن 
ورودی مســابقات داخل ســالن جهــان را در مواد 
میدانی شکستم، تلاشــم را می کنم که برای رسیدن 
به المپیک توکیو هم این سدها را بشکنم. رکورد زدن 
در رشــته های میدانی واقعا خیلی سخت و متفاوت 
از دیگر مواد دوومیدانی اســت. هیچ کس فکرش را 
نمی کرد که من در دوِ ۶۰ متر بتوانم در یک مدت زمان 
کوتاه دو بار رکورد ایران را بزنم و از همه مهم  تر اینکه 
ورودی رقابت های جهانی را به دســت آوردم. همه 
می گفتند این کار نشــدنی است؛ اما شد. امیدوارم که 

این اتفاق در المپیک هم برایم بیفتد.

درد دل های دختر باد
فرزانه فصیحى: المپیک رؤیاى روز و شب من است


